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Délský potápěč: Stránky věnované metapolitice, kultuře, historii a geopolitice.

Meeting Brno: Etnická rozmanitost
salónní buržoazní levice aneb Kázat

vodu a pít víno.

Autor: Axel Seidelmeier

Tentokráte budu trochu brnocentristický. Zase mě
inspirovala jedna dobroserka. Prostě další báječná
mladá, inteligentní a citlivá žena, jenže HateFree
verze  pro  kecálistické  zmrdéčky  typu  Daniela
Zemana  nebo  Matěje  Hollana  a  jim  podobných
(aby to cajzlům nebylo líto, tak ti mají například
Járu da Cermana nebo superzmrda Jana Vrobela /s
krásnou adresou na Facebooku, končící škaredým
číslem 18/,  který to dotáhl  od kariéry v Radical
Boys Brux až na občanského aktivistu). Brno je jen
jednou  z  dalších  laboratoří  nepolitické  politiky,
resp.  politických  zástupců  Žít  Brno,  kteří  do
rozhodovacích  procesů,  tedy  do  sféry  politiky,
zatahují tzv. kulturní sféru (neziskovky a osvícené
blbečky).  V  reálu  se  jedná o  militantní  liberální
organizace  kosmopolitního  charakteru,  jejichž
agendou  jsou  cikáni,  přivandrovalá  verbež
nejrůznějších  barev  (od  Erasmáků  a  afrických
studentů  až  po  optimistický  „welcoming“
nepřicházejících  migrantů)  a  rozdmýchávání
starých  „bolestí“  (problematika  odsunu  Němců).

Kateřina  Tučková,  HateFree  a  Meeting  Brno,  fesťák  pro  skvělý  lidičky,  hele.  Podle  této
povrchní existence, jejímž cílem není nic jiného než být moderní a zavděčit se konzumentům
laciných polopravd a utopistických vizí, je Brňák jedinec, který trpí odmítáním diverzity z
nepochopitelných důvodů, páč se ho migrace netýká. Káťa však neví, že našinec není slepý
debil a vnímá co se děje v západní Evropě a ve Skandinávii. Je zcela pochopitelné, že netouží
o to se dělit s testosteronovými přičmoudlými debily (ano, debil je jedinec v pásmu IQ 50 –
69) o nákupy v Kauflandu a další úžasné výdobytky naší liberálně demokratické společnosti.
Zřejmě  nechce,  aby  jeho  dcera  byla  znásilňována  agresivním  alogenním  živočišným
druhem… Našinci v tomto prostě rozumím. Katka má snad jedinou pravdu, média stojí za
hovno,  stála  vždycky.  Dost  často  vytváří  imaginární  problémy,  ale  migrační  krize  není
imaginární problém a fakt, že ausländři nechtějí do ČR je malý zázrak, za který Bohu denně
děkuji. Ale všeho do času. Reich není nafukovací a další země s etnomasochistickou politikou
také ne. A ještě tomu pomáhá Unie, zatím se jen jedná, až přijde otevřený nátlak na přijetí
kvót, budeme čumět všichni jinak.

Káti doporučuju se do budoucna dobře ozbrojit, aby ji nenavštívil nějaký milý bonobo nebo
Dežo v tom lepším případě a nechtěl ji  udělat miminko jako projev díků za její  výzvy k
„sharingu“ naší drahé země a její kultury.
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